

生命河靈糧堂美國南加州分堂介紹

橙縣新生命靈糧堂 New Life Christian Center of Orange County

成立 Started : 2000 年 04 月
地點 Location : Irvine, CA
主任牧師 Senior Pastor : 陳正榮牧師 Rev. Andrew Chen
網址 www.nlccoc.org

簡要介紹: 03/21/2020

位於南加州Irvine的橙縣新生命靈糧堂成立於2000年04月，當時陳正榮牧師領受神的呼召要在北美建立一個與眾不同的教會，一個負有特定使命、帶動復興的小組型教會。他們的異像是要成為一個充滿熱愛、代代相傳、滿有憐憫及注重宣教的榮耀教會。目前他們有中文、英文、社青及青少年等適合每個人的小組，分佈在洛杉磯、Irvine南北各地及華人眾多的天普市及蒙特利公園市。他們非常重視家庭、婚姻、親子、醫治禱告等方面的事工，該堂小組事工的目的是要造就新生命的弟兄姐妹愛神愛人，並裝備門徒與栽培健壯的下一代，同時他們的重心也在興起一個滿有憐憫的教會關心社會中有需要和受傷的人。該堂首先於2005年在墨西哥的首都墨西哥市成立了分堂，向當地的華人傳講福音，後在南加州的天普市、拉文市、蒙特利公園市也都有主日崇拜，目前又增加了庫卡蒙加牧區與亞凱迪亞牧區。該堂對宣教也極有負擔，他們的焦點是那些未曾聽過福音的人與地，每年都派出短宣隊支援墨西哥、雲南等事工，另外在2015年九月份他們增加開拓了台灣高雄新生命靈糧堂，他們期望人人都能同享「新生命」的喜樂和滿足。

The New Life Christian Center of Orange County in southern California was established in April 2000. At the time, Pastor Andrew Chen received God's calling to build a church in North America that is different from others, a cell group based church that has a specific mission and spurs revival. Their vision is to become a glorious church that is full of love, passing the torch down to generations, filled with compassion and focused on mission. Currently they have Mandarin, English, young adult, and youth cell groups to fit everyone's needs. The cell groups spread out in Los Angeles, Irvine, Temple City and Monterey Park, where there are dense Chinese populations. Their ministries are centered on the family, marriage, parent child relationship, and prayers for healing. The purpose of this is to create a church for brothers and sisters to love God and love others, and to equip disciples and cultivate a strong next generation. At the same time their emphasis is on raising a compassionate church to care for the needy and injured in society. They first established a daughter church in Mexico City, Mexico, to spread the gospel to the Chinese there, followed by Sunday worship in Temple City, La Verne, and Monterey Park, now established two new campus at Rancho Cucamonga and Arcadia. They also have a great burden for mission. Every year they sent short-term mission teams to places such as Mexico and Yunnan, in addition, they expanded and opened Kaohsiung's New Life Church in 2015. They fervently hopes that everyone can enjoy the joy and satisfaction of the "New Life".

代禱事項：01/26/2020

1. 請為新生命靈糧堂的小組事工禱告，願神使用每一個小組在所在地成為福音的見證，在南加州各地點燃復興的火，祝福當地社區，帶下神轉化的大能。
2. 請為教會的主日裝備課程禱告，求神恩膏老師，照著神的心意來解釋聖經、教導弟兄姐妹認識神，透過課程讓弟兄姐妹更加明白神的心意、活出神的榮耀。

聖地牙哥靈糧堂 Bread of Life Christian Church in San Diego

成立 Started : 1998 年 12 月
地點 Location : San Diego, CA
主任牧師 Senior Pastor : 蔡恩惠牧師 Rev. Andrew Tsai
網址 www.bolsd.org

簡要介紹: 04/03/2020

1998年12月，劉彤牧師為了聖地牙哥地區的福音需要，正式成立了聖地牙哥靈糧堂。2000年6月蔡恩惠牧師領受在聖地牙哥建造榮耀教會的異象，接受劉彤牧師的差派成為該堂的主任牧師。該堂期望以3D：委身基督(Dedication)、與主同行(Devotion)、門徒訓練(Discipleship)，來建造一個榮耀神的教會，和完成主所託付的大使命；並要使該堂成為一間充滿愛、喜樂、生命的教會。他們很注重每位信徒生命的建造，強調每位信徒應該紮根於基督，每天有靈修禱告的規律生活。除此以外，他們藉著拓植幸福小組，期望每位信徒能由固定靈修開始，藉著屬靈操練，分享見證，進而成為帶領幸福小組、拓殖新的細胞小組的領袖。他們對宣教也有很深的負擔，每年都派出多支短宣隊實地作福音宣教。為使弟兄姐妹得裝備，也常邀請在各方面有恩賜或其它分堂的牧長來分享。盼望神的復興能臨到聖地牙哥，也使用聖地牙哥靈糧堂成為主復興的器皿與傳福音的管道。

In response to the need of the gospel in the San Diego area, Pastor Tong Liu established the Bread of Life Christian Church at San Diego in December 1998. In June 2000, Pastor Andrew Tsai received the call to build a glorious church in San Diego, and accepted the invitation from Pastor Tong to become the Senior Pastor at BOLSD. The church hopes that through the 3D's: Commitment to Christ (Dedication), walk with the Lord (Devotion), and disciples' training (Discipleship), a glorious church be built up to fulfill the Great Commission entrusted by the Lord. In addition, the church wants to be a church that is filled with love, joy, and life. Therefore, the church focuses on the construction of every believer's life, emphasizing that every believer should be rooted in Christ and have a daily life of devotional prayer. By establishing the happiness groups, they hope that every believer can start with a regular spiritual practice, and through spiritual practice, share the testimony, and then become the leader of a happiness group and then expand to a new cell group. They also have a deep burden on mission, every year the church sends out many short-term mission teams to do evangelism and mission work, such as spreading the gospel in Southeast Asia, supporting friend churches, and doing outreaches in the community. To build up the brothers and sisters, the church often invites pastors with different gifts and from different daughter churches to come to share. They hope for God's revival to come to San Diego and for God to use the Bread of Life Christian Church in San Diego to be the instrument of the Lord's revival and the channel to spread the gospel.

代禱事項：02/16/2020

1. 請為聖地亞哥靈糧堂的牧者和小組祝福禱告，願小組成為弟兄姐妹操練屬靈品格和彼此切實相愛的地方，透過小組的見證讓更多社區中有需要的人聽聞福音，祝福牧師在帶領牧養上有神的恩典和智慧。
2. 求神祝福教會的宣教和福音事工，感動弟兄姐妹願意給出去祝福別人，當我們給出去，相信神必有信實的供應，也深信神透過我們所擺上的能夠祝福許多人。

聖地牙哥生命泉靈糧堂 Living Stream Christian Church in San Diego

成立 Started : 2001年 10月

地點 Location : Vista, CA

主任牧師 Senior Pastor : 龍輔倫牧師 Rev. Chris Lung

網址 www.lscsd.org

簡要介紹: 04/13/2020

聖地牙哥生命泉靈糧堂2001年10月由龍輔倫牧師從聖地牙哥靈糧堂分植出來，開始在華人教會稀少的北聖地牙哥Vista地區聚會。該教會是以小組教會的模式及聖靈的更新來造就基督的肢體，彰顯神的榮耀。姐妹小組是生命泉設立最久的小組，不只讓姐妹們每天都感受到神的同在，有智慧作個好妻子，好母親，更裝備姊妹們成為神國度的精兵，原是以週間不上班的姐妹為主，在2011年第二個姐妹小組開始聚會，這是一個為了上班的姐妹們而設立的小組，這兩個小組同樣造就出很多認識神，彼此相愛的姐妹們。同時也開始一個在週六為了弟兄們設立的小組聚會，讓弟兄們被興起，肩負起神給他們的命定，成為家庭與職場的祝福。雙語事工也是神放在生命泉中的另一個負擔，為要讓說英語的肢體與說中文的肢體同受造就。他們目前更專注於培養弟兄姊妹的屬靈成長及聖靈的更新。願神祝福該教會，並繼續引導著他們前面的道路。

Living Stream Christian Church in San Diego was planted in October 2001 by Pastor Chris Lung, who was from San Diego Bread of Life Christian Church. They begin meeting for worship in the north San Diego Vista area where there are less Chinese population. The church builds up the body of Christ through the cell church model and by the renewal of the Holy Spirit to manifest God's glory. The sisters cell group is the longest-running cell group in Living Stream. The group not only helps the sisters experience God's presence every day and have wisdom to be good wives and mothers, but even more it equips the sisters to be the elite troops in God's kingdom. Originally the group was for sisters who don't work during the weekdays, since January 2011, they started a second sisters cell group, this was established for the sisters who work during the week. Both cell groups build up many sisters who know God and love each other. At the same time, the church also started a Saturday cell group for brothers to raise up brothers to take up the destiny God gave to them and be a blessing in their family and workplace. God has given Living Stream a burden for bilingual ministry, this is to allow English speaking members and Chinese speaking members be edified together. They are currently more focused on cultivating the spiritual growth of brothers and sisters and the renewal of the Holy Spirit. May God bless the church and continue to lead and guide their path ahead.

代禱事項 : 01/08/2020

1. 請為生命泉靈糧堂的各樣事工祝福禱告，願聖靈大大澆灌教會，賜下醫治、釋放、更新的大能，讓教會興起、彰顯神的榮耀，成為社區的祝福。
2. 請為小組禱告，讓每一個小組都成為神的愛流通的管道，保守參加小組的人都能經歷饒恕、接納和無條件的愛，願神的愛吸引多人來歸向祂。

洛杉磯生命河IMPACT靈糧堂 Impact Harvest Church

成立 Started : 2005 年 9月
地點 Location : Monrovia, CA
主任牧師 Senior Pastor: 李仁舜牧師 Pastor Jack Lee
網址 www.loveimpact.net

簡要介紹: 06/07/2020

生命河Impact靈糧堂，原是李仁舜牧師Jack Lee和 師母Annie Wang 開始的青少年小組，後因年輕人數成長的需要，李牧師和生命河靈糧堂劉彤牧師討論後，開始了這個青少年為主的實驗性教會。也為要在LA地區繼續向年輕人(High Schools, Colleges, and Young Adults/Families)及跨文化宣教的異象前進，於2005年下半年將此小組轉型成為一個屬於年輕人的教會。雖然因為大多是沒有事業基礎的青年人，財力不足，卻心裡對福音火熱，靠著神的恩典為擴張神的國度而盡力。李牧師和師母將所有的一切投入培訓青年領袖人才，要為主贏得更多年輕的一代，這幾年來Impact靈糧堂在李牧師和師母本著約書亞的信心帶領著這群年輕人，激勵弟兄姐妹，走向附近社區、商業區為人禱告、向人傳福音，帶領人們認識真神，現在他們夫婦也投入各地專門幫助毒品/酒精濫用，幫派生活的年輕人事工。2014年李牧師開始在北印度植堂，許多神蹟奇事靈魂得救，他們希望2020年在全球建立4個新分堂，求神恩膏他們的服事，點燃年輕人的信心，帶下神復興的浪潮。

Impact was originally a cell group started in June 2004 in Pasadena by Jack Lee and Annie Wang. In September 2005 Pastor Liu Tong, Sr. Pastor of River of Life Christian Church, envisioned the needs for young people to have a different style of church; he then decided to support Impact in becoming a youth church in LA as an “experiment”. Through God's love and grace, Impact is called to minister to this generation in the San Gabriel Valley area. Since 2005, Impact Harvest Church has been sharing Jesus Christ to a multi-cultural generation of high school and college students, young adults and young families. Although most of them are young people with no professional foundation, lack of financial resources, yet they are fierce with the gospel and rely on the grace of God to expand the kingdom of God. Pastor Li devoted everything to the training of young leaders, with the goal to win more young generations for the Lord, in the past few years, has led these young people in Joshua's faith, inspiring brothers and sisters to go to nearby communities and business districts and pray for people, evangelize people, and lead people to know the true God, recently they started mission work helping local young people in Taiwan. 2014 they expanded into two services that can satisfy the needs of different age and cultural groups, and they have begun church planting in India, they experienced many miracles, and many souls are saved. May God anoint their ministry, ignite the confidence of young people, and bring the wave of God's restoration.

代禱事項：06/07/2020

1. 求神祝福Impact靈糧堂的牧者同工團隊，願神透過他們傳遞屬天的異象，讓教會成為社區的祝福，也大大祝福每位忠心擺上的弟兄姊妹們。
2. 祝福教會的小組事工，求神賜福給他們的組長同工，在帶領的心志和能力上都有主的同在，讓他們的聚會充滿活力和愛。
3. 請為Impact靈糧堂代禱，願神的憐憫保守他們，賜平安和醫治給他們，讓他們在危難中能得著新的策略與應變措施，引導他們的社區歸向耶穌基督。

洛杉磯以馬內利靈糧堂 Emmanuel Bread of Life Christian Church

成立 start: 2007年9月
加入 joined : 2013年6月
地點 Location : S. El Monte, CA
主任牧師 Senior Pastor 杜蔚蔚牧師 Rev. Wei-Wei Du
網址

簡要介紹: 05/02/2020

洛杉磯以馬內利靈糧堂于2007年建立。當時，神啟示杜蔚蔚牧師和孫新民牧師，將福音傳給那些隨著中國經濟改革的大潮而越來越多移民來美國的家庭。這些中國新移民家庭大都存在著特殊的狀況，其中常有妻兒長期住在美國，而丈夫則常年兩地飛來飛去、成為空中飛人的情況。夫妻長期分居、家庭不能在一起居住，造成許多的問題。神感動杜牧師和孫牧師在洛杉磯地區開始牧養這樣一群有需要的人。隨著時間的推移，神賜下許多奇妙恩典。藉著教會，神親自使得一個個家庭從破碎中被堅固成全，一個個丈夫從罪中被主釋放，歸向主耶穌並成為職場精兵。這群被建造起來的弟兄姐妹，更在中國的大江南北開始建立神的教會，成為在這世代中神手中那七千不向巴力屈膝的人。

Emmanuel Bread of Life Christian Church was built in 2007. God inspired Pastor Du Weibei and Pastor Sun Xinmin to express the gospel to families that have migrated to the United States as the tide of China's economic reform. Most of these new immigrant families from China have a special situation. Many wife and children live in the United States for a long time, while the husband flew all year round. Couples long-term separation and the family separated apart cause many problems. God moved pastor Du and Sun priest in the Los Angeles area for the people in need. With the passage of time, God gave many wonderful grace. Through church, God make broken family to become solid again and release husbands out of sin. Many husbands turn to the Lord and become elite in their workplace. This group of brothers and sisters built church in China's north and south. They are in God's hand and become the seven thousands who do not bow to Baal in this generation.

代禱事項：01/08/2020

1. 請為洛杉磯以馬內利靈糧堂祝福禱告，願教會成為神聖潔的器皿，從世界中分別為聖，成為神祝福的管道，讓聖靈的工作透過教會可以在洛杉磯地區大大彰顯。
2. 願神特別祝福許多新移民的家庭，當他們在陌生國度面對許多困難和挑戰時，求神成為他們的幫助，讓他們經歷基督耶穌的愛和信實、領受神的救恩。

爾灣大公園靈糧堂 Irvine Bread of Life Great Park Church

成立 Started : 2009 年 1 月
地點 Location : Irvine, CA
主任牧師 Senior Pastor : 張玉明牧師 Rev. Joseph Chang
網址 www.bolgpc.org

簡要介紹: 05/03/2020

位於南加的大公園靈糧堂是張玉明牧師的師母得到神的異象與託付，開始建立的教會。他們在穩定中成長，又使用培訓課程，訓練組長使用 "永恆的福音" 帶人信主，從開始週五中英文小組聚會，到現在主日有國、台、英語的崇拜及週五的國、台、英語的小組，在社區外展及服務方面，有烹飪班、媽媽成長班、及英文班。他們又成立靈糧神學院北美分院，把教室帶到需要工人的各個工場，把神學教育帶到各城各鄉各個需要的地方。除了本地的福音工作，他們對台灣有很大的負擔，每年組織多支英語短宣隊赴台教青少年英語，希望帶領更多台灣的同胞認識耶穌基督。他們也關懷台灣監獄的失喪靈魂，並透過敬拜將福音帶到他們，使他們經歷神的愛和恩典。求神使用他們成為傳福音的教會，不但在橙縣為主得人，同時能夠放眼世界，將福音傳到地極。

Bread of Life Great Park Church, in Irvine, Southern California, was started from Pastor Joseph Chang's wife receiving vision and calling from God to build a church. They have been growing steadily, started from a Friday Chinese-English bilingual small group to the current Mandarin, Taiwanese, and English Sunday services and small groups. They held classes to train cell leaders utilizing The Eternal Gospel to bring people to the Lord. They also held cooking classes, English classes and parenting class to serve the community. May God use them as a church preaching the gospel, not only in Orange County, but also to the end of the earth.

Bread of Life Great Park Church has great passion to preach the gospel to Taiwan. The church continued to organize a few English-speaking mission teams to teach in Taiwanese youth camps and preach the gospel there. They had established a daughter church, Bread of Life Jubilee Church in Taitung, in hope to being more Taiwanese people to Christ.

代禱事項: 01/08/2020

1. 請為身體正在病痛當中的弟兄姐妹代禱，求聖靈賜給他們喜樂的心和力量，也求神親自醫治拯救，讓他們經歷神醫治的大能。
2. 請為年輕的弟兄姐妹禱告，求神賜福他們的學業、工作和交友，都有神的恩典和帶領，也教導他們從年輕時就立志跟從主的道路。
3. 求主興起他們成為禱告的大能勇士。教會建堂能順利進展也需要大家同心的禱告！週三禱告會中也特別為肢體身體的病痛、或個人難處禱告。

北橙縣福恩靈糧堂 Living Grace Christian Church

成立 Started : 2009 年 1 月
地點 Location : Fullerton, CA
主任牧師 Senior Pastor : 劉欽文牧師 Rev. Kevin Liu
網址 www.lgccoc.org

簡要介紹: 05/04/2020

鑑於北橙縣的屬靈需要，福恩靈糧堂於2009年1月成立，該堂主任牧師劉欽文牧師希望藉著「聖靈更新、小組教會、社區轉化、使命傳承」而建立榮耀的教會，多結果子，使人蒙福。經由查考聖經，在真誠敬拜與喜樂的氣氛中一起學習，一起成長，來更認識人生的價值、意義與目的，而使教會在基督裡健康成長。不但如此，他們也同時注重當地的傳福音與遠地的宣教。

他們希望挖掘每個人的才幹與熱忱，以發展所長，跟隨基督，來服事教會，並且回饋社區，向著神的心意與命定邁進。願聖靈作工，使教會充滿了活力，得救的人數加增。也希望下一代，接續屬靈的傳承，並聯絡多族裔一起來敬拜神，以打開更大屬靈的疆界與祝福。他們正積極建立團隊，希望帶來醫治、宣道、造就、輔導與祝福。

正如詩篇：27:4「有一件事，我曾求耶和華，我仍要尋求：就是一生一世住在耶和華的殿中，瞻仰他的榮美，在他的殿裏求問。」

他們的異像，希望這教會成為北橙縣的華人的祝福。

In response to the spiritual needs of the North Orange County, Living Grace Christian Church was established in January 2009. Pastor Liu's vision is: Built glorious church, be fruitful and blissful by "the Holy Spirit update, group church, community transformation, mission heritage." People can study Bible in sincere worship and joyful the atmosphere, not only grow together but also explore more of the value, meaning and purpose of life. Pastor Liu also aims to make the church grow healthily in Christ. Nevertheless, Pastor Liu and the church also focus on the local evangelism and distant missions. The church endeavors to find out everyone's talent and passion so they can develop their talent to follow Jesus, serve the Church and contribute to the society.

May Holy Spirit works so that the church is full of vitality, and the number of saved people increased. Pastor Liu and the church hope that the next generation can undertake the spiritual inheritance, contact multi-ethnic together to worship God, and expand the greater spiritual boundaries and blessings. Living Grace Christian Church is actively building a team, hoping to bring healing, creating, counseling, and preaching.

代禱事項：06/01/2020

1. 請為北橙縣福恩靈糧堂代禱，在冠狀病毒大流行的期間，願神的憐憫保守他們，賜平安和醫治給他們，讓他們在危難中能得著新的策略與應變措施，引導他們的社區歸向耶穌基督。
2. 求神賜下智慧給他們的團隊，讓他們服事社區宣傳福音，使北橙縣能經歷神的恩典和榮耀。
3. 請為需要敬拜樂器人材代禱，使敬拜能更上一層，帶來聖靈的工作。
4. 居家避疫期間，請為網路video事工代禱，因為祢是我們的避難所，賜給我們剛強、仁愛的心，讓我們戰勝恐懼，經歷基督耶穌的愛，領受神的救恩。